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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

03 Rvs Programmarekening  

 

 

Programma 2 Samenleven en ondersteuning 

1.  Blz. 16 WMO klanttevredenheid onderzoek. Wij ontvangen signalen van professionals dat 

het ( te ) lang duurt voor een voorziening voor een cliënt wordt geregeld bv. vergeleken 

met Enkhuizen. Is dit uit dit onderzoek naar boven gekomen ? Wat gaat er gebeuren om 

dit te verbeteren. 

antwoord  De resultaten van het cliënttevredenheidsonderzoek 2017 zijn nog niet binnen. Op dit 

moment staat het onderzoek uit. Eind juni wordt het onderzoek gesloten en worden de 

resultaten verwerkt. Voor 2018 kiezen we voor een nieuwe manier van meten. Als u hier 

meer over wilt lezen, verwijzen we u graag naar de informatienota 

cliëntervaringsonderzoek die we naar u verzonden hebben op 1 mei 2018 (DOC-18-

069202). 

1a. Kunnen wij de resultaten van dit onderzoek inzien? 

Antwoord Zodra de resultaten bij ons bekend zijn, zullen we ze met u delen. 

1b. Worden mantelzorgers bij dit onderzoek betrokken? 

antwoord Het cliëntervaringsonderzoek WMO gaat naar de klanten van ons als gemeente 

Medemblik. Dit zijn alleen de zorgvragers. 

 

Programma 3 Wonen, werken en recreëren 

2 Blz. 23, 27. Is bij het werkgeversservicepunt het duurzaam scheiden van bedrijfsafval 

onder de aandacht gebracht en hoe? 

Antwoord Met het werkgeversservicepunt wordt het ondernemersloket bedoeld. 

Bij het ondernemersloket wordt een vraag / casus van de ondernemer besproken. Hier 

komt bedrijfsafval niet als extra punt aan de orde. Bedrijfsafval is ook geen taak van de 



 

 

gemeente. Een bedrijf is zelf verantwoordelijk voor de inzameling van bedrijfsafval. 

Ook moet het bedrijf zelf het afval (laten) afvoeren.  

Een bedrijf moet het afval scheiden. In de milieuvergunning staat welke afvalstoffen 

het bedrijf moet scheiden. Als het bedrijf geen milieuvergunning heeft, gelden de 

regels van het Activiteitenbesluit. 

De RUD NHN controleert de bedrijven periodiek. Zij nemen in hun controles ook het 

bedrijfsafval mee. 

3. Blz. 29 Komt tijdens het evenementenoverleg het risico op gehoorschade door te luide 

muziek ook aan de orde? 

Antwoord Nee, zie antwoord 3b. Aan het evenementenoverleg nemen politie, de Veiligheidsregio 

en de gemeente deel. 

3a. Komt het risico op gehoorschade ook aan de orde tijdens de voorlichting op scholen? 

Antwoord Deze vraag hebben wij bij de GHOR neergelegd. Indien wij voor de oriënterende 

commissie antwoord hebben, zal deze vraag tijdens de commissievergadering mondeling 

worden beantwoord. 

3b. Blz. 17,29. Wat heeft u nog meer aan preventie gehoorschade evenementen gedaan? 

 

Antwoord Alle organisatoren van (muziek)evenementen worden geïnformeerd over het ‘Convenant 

preventie gehoorschade’. Daarnaast bevat evenementenvergunning voorwaarden mbt 

geluid. Deze geluidsnormen worden gesteld na advies van de Regionale Uitvoerings 

Dienst (RUD). Controle op deze geluidsnormen vindt plaats door het jaar heen bij een 15 

tal evenementen. Denk hierbij aan Dijkpop, Doe ff normaal, Mokum in Medemblik, 

Kermis Wervershoof. 

4. Uit pagina 31 blijkt dat er in Medemblik 12% ziekenhuisopnames zijn na een 

verkeersongeval. Elders, in vergelijkbare gemeenten, ligt dat percentage op 7%. Is hier 

een verklaring voor? Heeft het hoge percentage wellicht te maken met het grote aantal 

hardrijders? 

Antwoord Op de wegen buiten bebouwde kom, met name in het poldergebied Het Grootslag, 

komen meer ernstige ongevallen voor dan op wegen binnen de bebouwde kom die bij de 

gemeente in beheer en onderhoud zijn. 

De wegbeheerder, Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier, onderneemt actie in 

het verbeteren van de verkeersveiligheid. Het kruispunt Kadijkweg-Gedeputeerde 

Laanweg is al aangepast. Wij informeren uw raad zodra wij van de wegbeheerder 

nadere informatie hebben ontvangen over de verdere planvorming. 

 

5. Pagina 72 van de Programmarekening. Het totale bedrag aan jeugdzorg komt uit op een 

kleine 15 miljoen euro (Maatwerkdienstverlening 18- + Geëscaleerde zorg 18-). Het is 

vanzelfsprekend een goede zaak als jongeren de hulp krijgen, die ze nodig hebben. 

Tegelijkertijd valt op pagina 19 te lezen dat in Medemblik ongeveer 20% meer jongeren 

zorg ontvangen dan elders. Hoe is dat te verklaren? 



 

 

antwoord Het verschil van 1,5% tussen het aantal jongeren dat zorg ontvangt in Medemblik ten 

opzichte van vergelijkbare niet-stedelijke gemeenten was al aanwezig ruim voordat 

Jeugdhulp onze verantwoordelijkheid werd in 2015. Ondanks nadere analyse hebben we 

hier nog geen verklaring voor kunnen vinden.  

 


